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Szanowny Pan Prezydent 

Adam Neumann 

- skierowano drogą elektroniczną - 

 

Zapytanie 

 

ws. wysokości pomocy publicznej wynikającej z udzielenia prawa nieodpłatnej dzierżawy 

terenu dla prywatnego przedsiębiorcy w celu realizacji Ogrodu Świateł w Parku Chrobrego – 

ponowne, w związku z brakiem odpowiedzi i rozszerzone 

 

W związku z brakiem odpowiedzi na moje zapytanie zarejestrowane od nr 2970 w terminie 

określonym w przepisach, ze względu na istotny charakter sprawy zwracam się z prośbą o: 

− informację na temat przyczyn braku udzielenia odpowiedzi, 

− odpowiedź na wszystkie postawione w zapytaniu kierowanym ponad dwa tygodniu 

pytania, 

− informację na temat wysokości przewidywanej w chwili podpisywania umowy  

z wykonawcą pomocy publicznej związanej z nieodpłatnym korzystaniem przez 

wykonawcę Ogrodu Świateł z energii elektrycznej. 

Mam świadomość zmiany warunków umowy, która nastąpiła w okresie kilku ostatnich dni, 

pragnę zatem doprecyzować, że pytam o wysokość oszacowanej pomocy publicznej w dniu 

podpisywania pierwszej umowy dot. Ogrodu Świateł w Gliwicach. 

 

Z poważaniem 

Michał Jaśniok 

 

 


